

# Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada

(Le français suit)

## JUDGMENTS ON APPEALS

**May 17, 2024**

**OTTAWA** – The Supreme Court of Canada has delivered its judgments in the following appeals. The Court invites you to read the [reasons for judgments](#) and the plain language summary called a [Case in Brief](#).

**40701 Emanuel Lozada v. His Majesty the King (Ont.)  
2024 SCC 18**

Coram: Karakatsanis, Rowe, Martin, Jamal and Moreau JJ.

The appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C67982, 2023 ONCA 221, dated March 31, 2023, heard on February 13, 2024, is dismissed. Rowe and Jamal JJ. dissent.

---

**40709 Victor Ramos v. His Majesty the King (Ont.)  
2024 SCC 18**

Coram: Karakatsanis, Rowe, Martin, Jamal and Moreau JJ.

The appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C65434, 2023 ONCA 221, dated March 31, 2023, heard on February 13, 2024, is dismissed. Rowe and Jamal JJ. dissent.

---

## JUGEMENTS SUR APPELS

**Le 17 mai 2024**

**OTTAWA** – La Cour suprême du Canada a rendu jugements dans les appels suivants. La Cour vous invite à lire les [motifs de jugements](#) et le résumé en langage simple appelé [La cause en bref](#).

**40701 Emanuel Lozada c. Sa Majesté le Roi (Ont.)  
2024 CSC 18**

Coram: Les juges Karakatsanis, Rowe, Martin, Jamal et Moreau

L'appel interjeté contre l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro C67982, 2023 ONCA 221, daté du 31 mars 2023, entendu le 13 février 2024, est rejeté. Les juges Rowe et Jamal sont dissidents.

---

**40709 Victor Ramos c. Sa Majesté le Roi (Ont.)  
2024 CSC 18**

Coram: Les juges Karakatsanis, Rowe, Martin, Jamal et Moreau

L'appel interjeté contre l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro C65434, 2023 ONCA 221, daté du 31 mars 2023, entendu le 13 février 2024, est rejeté. Les juges Rowe et Jamal sont dissidents.

---

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada :

[Registry-greffe@scc-csc.ca](mailto:Registry-greffe@scc-csc.ca)

1-844-365-9662